
Bestyrelsesmøde 4/5 kl. 20 hos Lone Jarlholm (14, 3.th) 

 

DAGSORDEN 
------------------ 
 
 

1. Velkomst 
  

2. Valg af referent 
  

3. Godkendelse af dagsorden 
  

4. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
  

5. Konstituering af den nye bestyrelse 
1. Næstformand 
2. Sekretær 
3. Kasserer 
4. Repræsentanter i Grundejerforeningen 
5. Webmaster 

 
6. Overdragelse af sekretær-post og ny administrator-aftale (Jesper) 

 
7. SKANSKA – orientering v. René 

  
8. TO DO liste / opgaver (mail turnus). 

  
9. EVT. 

1. Vinduespudsning – elevator-maskine 
2. Parkering foran hækkene 

  
10. Næste møde (dato/tid/sted) 

 
 
Ad 1) Velkomst 
Ditte bød velkommen til de to nye bestyrelsesmedlemmer Peter Venøe Kjær og Elisabeth 
Bloch 
  
Ad 2) Valg af referent 
Elisabeth blev valgt 
  
Ad 3) Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt 
  
Ad 4) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelses møde  



Referatet blev godkendt 
  
Ad 5) Konstituering af bestyrelse  
1. Næstformand: Annemette Eskesen 
  
2. Sekretær: Elisabeth Bloch 
  
3. Kasserer: Peter Venøe Kjær 
  
4. Repræsentanter i Grundejerforeningen: René Kornum & Annemette Eskesen 
  
5. Webmaster: Ditte Andreasen 
  
6. SKANSKA ansvarlige: René Kornum & Annemette Eskesen 
  
Ad 6) Overdragelse af sekretærpost og ny administra toraftale (Jesper)  
Punktet blev udskudt til næste møde p.g.a Jespers fravær 
  
Ad 7) SKANSKA orientering v. René  
I fokus lige nu er de igangværende rørudskiftninger. Samarbejdet med SKANSKA fungerer 
rimeligt for tiden, men det er nødvendigt, at bestyrelsen hele tiden følger op indgåede 
aftaler.  I forbindelse med de igangværende rørudskiftninger udføres kvalitetskontrol af 
René i samarbejde med ejerforeningens rådgivende ingeniørfirma EKJ. 
  
Ad 8) TO DO liste/ opgaver (mail turnus)  
Bestyrelsens TO DO liste blev gennemgået. Peter påtog sig mail turnus indtil næste 
bestyrelsesmøde. 
  
  
Ad 9) Evt.  
Lift til vinduespudsning: Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på, at den lift, som 
benyttes i forbindelse med vinduespudsning i opgangene, ofte står på det grønne område 
eller parkeringspladsen i længere tid. Annemette påpeger uhensigtsmæssigheden af dette 
for vicevært Jimmy. 
  
Parkering foran hækkene: Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på, at der er beboere, 
der parkerer foran hækkene til de små haver selv, når der er palds andre steder. 
Problemet omtales og reglerne indskærpes i næst Nyt fra Bestyrelsen. 
  
Ad 10) Næste møde  
Mandag, den 22. juni kl. 19 hos Ditte. 


